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W imieniu mieszkaric6w Wloctawka proszq o ustawienie w parkach
Sienkiewicza, Na Pompce i Na Slodowie kilku dystrybutordw work6w na psie

odchody. Wymienione wyiej miejsca sq bardzo chqtnie uczqszczanym ciqgiem
spacerowym. W5r6d spacerowicz6w jest wiele os6b wraz ze swoimi
czworono2nymi pupilami. Wiqkszo(i z nich posiada woreczki na psie odchody,
ale niestety, zdarza siq nielicznym osobom o tym zapomniei. Dlatego dobrze by
byto, aby chocia2 kilka takich dystrybutor6w stanqto w naszych parkach.
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